
         
Protokół Nr XXII/2012 

z obrad XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 
w dniu 12 grudnia 2012 r.  

 
 
Obrady XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz otworzył Pan Feliks Mikulski – 
Przewodniczący Rady Gminy, witając radnych, sołtysów, radną powiatową, pracowników Urzędu 
Gminy.  
Na Sali znajduje się 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 
Radna nieobecna: Stanisława Holza 
Sesję rozpoczęto o godz.16-tej w Gminnym Ośrodku Kultury, a zakończono o godz. 16.43. 
Przewodniczący Rady Gminy -  przedstawił porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Sprawy regulaminowe: 

a) zatwierdzenie porządku obrad. 
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym. 

4. Interpelacje radnych. 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  wygaśnięcia mandatu radnego 
2) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Przywidz. 
3) uchwalenia  Programu współpracy Gminy Przywidz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie  w 2013 roku. 

4) podziału  gminy na stałe obwody głosowania. 
5) zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2012 rok 

6.  Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 
7. Wnioski i oświadczenia radnych. 
8. Zakończenie obrad. 
 
Zaproponował, aby punkt 3 porządku obrad rozpatrywać  po punkcie – rozpatrzenie i podjęcie 
uchwał, w związku z chwilową nieobecnością Wójta na sesji. 
Radni uwag nie wnieśli. 
Jednogłośnie przyjęto w/w porządek . 
 
Ad.2b Radni bez uwag, jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji Rady Gminy. 
 
Ad.4. Interpelacje radnych 
Radna Maria Ścibek -  interpelacja dotyczy przeniesienia relikwii Błogosławionego Jerzego 
Popiołuszki ze Szkoły Podstawowej w Pomlewie do kościoła.  
Uwzględniając zgłaszane postulaty moich wyborców wnoszę jak wyżej. 
Państwo Polskie nie jest państwem wyznaniowym, oczywistością jest rozdział kościoła od Państwa.  
Wobec powyższego ingerencja władz kościelnych ( umieszczenie relikwii w szkole) za aprobatą 
władz gminnych jest niedopuszczalne. 
„Co cesarskie cesarzowi co boskie Bogu”. Proszę o pisemną odpowiedź.  
Radny Marcin Galikowski –   otrzymał odpowiedź na interpelacje zgłaszaną na poprzedniej sesji i 
prosi o uzupełnienie odpowiedzi na wniosek, dlatego, że z pisma Wójta wynika, że „Urząd Gminy 
w Przywidzu zwrócił się do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego o zaplanowanie 
w wydatkach na rok 2013 realizacji przedmiotowej  inwestycji, aby spełnić wymogi techniczne dla 



realizacji przejścia dla pieszych” . Prosił o kopie tego pisma. Chce wiedzieć kiedy zostało wysłane i 
co zawierało. Jednak nie otrzymał odpowiedzi na pytanie, może niezbyt precyzyjnie wyrażone. 
Chciał się dowiedzieć co Urząd Gminy przez 2 lata zrobił do dnia 21.11.br. w tej sprawie. Jeśli to 
zostało zrobione po mojej interpelacji, to bardzo się cieszę, że w końcu sprawa została ruszona.  
Radna Maria Ścibek – proszę o przygotowanie i podanie mnie do wiadomości – jakie wyborcze 
przyrzeczenia Wójta zostały spełnione? Czy Wójt zdąży przez 2 lata, to co obiecywał przy 
wyborach spełnić? Odpowiedzi oczekuje do najbliższej sesji.  
Innych interpelacji nie zgłoszono. 
 
Ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

A) wygaśnięcia mandatu radnego 
Przewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 
wraz z uzasadnieniem. 
Radni uwag nie wnieśli. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad w/w uchwałą. 
Radni przy 14 głosach „za”, podjęli w/w uchwałę.( w zał. Uchwała Nr XXII/146/2012). 
 
b) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Przywidz.  
P. Grażyna Kłęk -  odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały.  
Uwag radni nie wnieśli. 
P. Teodor Formela – Przewodniczący komisji gospodarczej  -  wyraził pozytywną opinię 
połączonych komisji rady do w/w projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt uchwały w sprawie utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Przywidz i zarządził głosowanie. 
Przy 14 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr XXII/147/2012). 
 
c) w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Przywidz z organizacjami pozarządowymi  
oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie w 2013 roku. 
  
P. Grażyna Kłęk -  odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały.  
Uwag radni nie wnieśli. 
P. Teodor Formela – Przewodniczący komisji gospodarczej  -  wyraził pozytywną opinię 
połączonych komisji rady do w/w projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt w/w uchwały i zarządził głosowanie. 
Przy 14 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr XXII/148/2012). 
 
d)  w sprawie podziału  gminy na stałe obwody głosowania. 
P. Grażyna Kłęk -  odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały.  
Uwag radni nie wnieśli. 
P. Teodor Formela – Przewodniczący komisji gospodarczej  -  wyraził pozytywną opinię 
połączonych komisji rady do w/w projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt uchwały w sprawie  podziału gminy na obwody 
głosowania i zarządził głosowanie. 
Przy 13 głosach „za”,  1 „wstrzymującym” , radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr 
XXII/149/2012). 
 
e) w sprawie zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2012 rok. 
P. Barbara Borowska  -  odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały.  
Uwag radni nie wnieśli. 
P. Teodor Formela – Przewodniczący komisji gospodarczej  -  wyraził pozytywną opinię 
połączonych komisji rady do w/w projektu uchwały.  



Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
Przywidz na 2012  rok  i zarządził głosowanie. 
Przy 14 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr XXII/150/2012). 
 
Ad.3. P. Grażyna Kłęk -  odczytała Sprawozdanie Wójta Gminy Przywidz za okres 21.11 – 
12.12.2012 rok ( w zał.)  
 
Ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz 
P. Bożena Mielewczyk – radna powiatu gdańskiego -  w powiecie podjęto również uchwałę o 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. Za pośrednictwem osób uczestniczących w sesji p. 
Mielewczyk prosiła, aby wszystkie podmioty i organizacje pozarządowe wzięły udział również w 
powiecie. Na dzień dzisiejszy jest kwota 60 tys. zł W styczniu odbędzie się nabór ofert a w marcu 
będzie rozstrzygnięcie. Jest po wstępnych rozmowa a p. Wójtem  w sprawie udostępnienia lokum 
na dyżury Chciałaby raz w tygodniu pełnić dyżur, aby mieszkańcy mogli porozmawiać na tematy 
społeczne, o przemocy w rodzinie, niepełnosprawności. Podziękowała za wszystkie informacje 
jakie otrzymuje odnośnie sesji. Niestety nie otrzymuje informacji o ważnych uroczystościach. Ma 
nadzieję, że w przyszłym roku to się zmieni.  
P. Danuta Flis – sołtys Trzepowa -  nie otrzymała odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej 
sesji. Otrzymałam pismo, że” w odpowiedzi na pismo z lipca br …. „ Są tylko ogólniki i moje 
pismo zostało przesłane zgodnie z kompetencjami do Wójta Gminy. Jednocześnie informuję, że 
zostały podjęte działania mające na celu zapewnienie obiektu wraz z terenem na potrzeby sołectwa. 
„ Prosi o sprecyzowanie; jak to będzie wyglądało, gdzie ma być ten teren, gdzie ma być ten obiekt. 
Kiedy będzie to zrealizowane. ? Fundusz sołecki jest niezrealizowany, również nie do końca jest 
zrealizowany fundusz sołecki za rok poprzedni, chodzi o lampę  na przystanku k/ p. Zazy. Ze 
względu na brak oświetlenia, nie zatrzymują się tam autobusy.  
Wójt Gminy -  podpisywał dzisiaj pismo w sprawie wydzielenia z działki nr 200 terenu dla sołectwa 
Trzepowa. 
Odnośnie lamp, to były przesunięcia terminu przez Energie i do końca roku lampa powinna być 
zawieszona.  
P. Flis -  ma prośbę odnośnie  zapadającego przepustu na skrzyżowaniu ul. Sambora i Witosławy. 
Grozi zawalaniem, 
P. M. Ścibek – składała pismo do p. Wójta w sprawie usunięcia 3 lamp w Marszewskiej Kolonii.  
Kiedy będą zwrócone te  lampy. ? Prosi o odpowiedź .  
Wójt Gminy -  rozmawialiśmy na ten temat na komisji. Zlikwidowano linię i nie ma do czego tych 
lamp doczepić. Uzgodniliśmy, że będzie powołana komisja z radnych, sołtysów, aby ocenić stan 
oświetlenia w terenie.  
P. Sławomir Plichta -  chodzi o spotkanie wójta na temat wydobycia gazu łupkowego, czy coś 
więcej można powiedzieć na ten temat? 
Wójt Gminy -  chodziło o doświadczenie naszej gminy. Miałem możliwość wypowiedzenia się na 
ten temat. Dopiero teraz zaczyna się dyskusja na temat gazu, kiedy to powinno być już w 2006-
2008 roku. Kolejną rolę stawia się samorządom, aby pełnili rolę konsultanta. 
Ad.7. wnioski i oświadczenia radnych 
 P. Sławomir Plichta -  dyrektor szkoły w Pomlewie proponuje, aby sesję opłatkową zorganizować 
w szkole w Pomlewie.  
 
Ad.8. Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała: G. Pożoga 
 
 
 


